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Zadeva: Urejenost in izgled mesta Ljubljane 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, posredujem županu in pristojnim službam MOL 

sledeče svetniško vprašanje: 

Župan  zelo rad poudarja, da je Ljubljana najlepše mesto na svetu. Sprehod po mestnem središču 

nam res prikaže podobo urejenega mesta, ampak le, če površno pogledamo po ulicah in stavbah. 

 Čim pa se malo bolj oddaljimo od centra mesta oziroma glavnih turističnih točk okrog 

Tromostovja, je podoba bolj klavrna in nam razkrije popolnoma drugačno sliko. Če pogledamo 

pod mostovi čez Ljubljanico, se nam prikaže druga podoba mesta, kjer se zbirajo narkomani in 

za seboj puščajo uporabljene igle in ostale pripomočke. Ne dolgo nazaj so našli pod mostom eno 

mrtvo osebo, drugo pa v slabem zdravstvenem stanju. Pa to ni edini kraj, kjer se zbirajo 

brezdomci (klošarji) in narkomani. To se dogaja v parku Zvezda, okrog Metelkove, pa še kje. 

Seveda vsi ti puščajo za seboj smeti, nesnago in uporabljene igle, vse to pa privablja glodavce, 

kot so miši in podgane. 

V kateri koli konec mesta se podamo, je stanje glede urejenosti podobno; neurejene zelenice, s 

plevelom obraščeni pločniki, zaraščeni odtoki, zanemarjeni podhodi, nasmeteni pločniki, daleč 

v spomladanski čas je na cestah in pločnikih še polno peska od zimskega posipavanja. 

Dalj od centra mesta gremo, slabše je stanje. 

Naj konkretno navedem primere iz naselja Podgorica v ČS Črnuče. Gre za vas na skrajnem robu 

mesta, ki meji na občini Domžale in Dol pri Ljubljani. Pločnik ob Kraljevi ulici je zaraščen s 

travo, tako da ga je na nekaterih mestih že skoraj zarastla. Odtoki so ravno tako obrasli s travo, 

hkrati pa deroča voda ob nalivih le te še dodatno maši z odplakami s ceste. 

Ravno tako je že skoraj v celoti prekrita pešpot ob državni cesti med Šentjakobom in Podgorico, 

ki jo v veliki meri uporabljajo krajani iz Šentjakoba, ko prihajajo v edino trgovino v tem okolišu, 

ali pa krajani Podgorice, ki uporabljajo mestni avtobus št. 21, ki ima postajo na križišču. 



 

Glede neurejenega postajališča za avtobus št. 12D pri gostilni Boccaccio pa sem tudi že 

opozorila, pa me vseeno zanima kdaj bo ta postaja vsaj približno taka kot so v samem središču  

najlepšega mesta. Priložena slika. Ali si predstavljate takšno postajo v centru Ljubljana, npr. pred 

Pošto! 

Prosim za odgovore na sledeča vprašanja: 

1. Kdo je odgovoren za spremljanje stanja in sanacijo?  

2. Kdaj in koliko krat na leto se izvede ogled in sanacija oziroma čiščenje omenjenih javnih površin? 

3. Kdaj lahko pričakujemo v naselju Podgorica- Šentjakob vsaj približno tako urejeno okolico kot 

je v centru Ljubljane? 

 

 

 

Hvala za odgovore. 

 

          Darinka Kovačič 

Mestna svetnica SDS 
 

 

 

Priloge: 5 x slike, ki prikazujejo stanje javnih površin izven centra Ljubljane 
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